
  

  

 

 

Vennesla, 14.04.2023 

 

 

 

Protokoll fra styremøte i Fagforbundet – kommunedirektører og 

andre toppledere 
 

Møtet ble gjennomført digitalt.  

 

Til stede: Svein Skisland, Torill Tjeldnes, Ørjan Higraff, Jan Terje Nedrejord, Marius Jermstad, 

Rune Stokke, Gro Monsen, Johannes Sørhaug og Øystein Ruud.  

 

Magne fjell deltok fra 09:30 

Johannes Sørhaug og Øystein Ruud forlot møtet 11:30  

 

Forfall: Ragnhild Velsvik Berge, Rune Sjurgard og Andrea Fivelstad.  

 

 

 

Saksliste:  

 
Sak 
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Godkjenning av protokoll fra styremøte 17.feburar 2023.  

Protokoll bendt ut på e-post 28.februar 2023 

Ingen kommentarer til saksliste.  

 

Vedtak: Saksliste og protokoll godkjennes.  
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Medlemsstatus/Medlemssaker/Nytt fra regionene 

 
 

Ordet er fritt, og styret diskuterer håndtering av medlemsaker og hvordan man sikrer 

god oppfølging.  

 

Vedtak: Tas til orientering. 
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Regnskap ved Jan Terje Nedrejord  

Se vedlegg. 

 

Henriette orienterer i tillegg kort om topplederprogrammet, og om muligheten for 

økonomisk bidrag fra Fagforbundet Kommunedirektører og andre toppledere. Dette 

vil bli behandlet på styremøtet i juni.  

 

Vedtak: Tas til orientering.  
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Besøk fra fylkeskrets Oslo  

Fredrik Olstad, Trine Posaas og Terje Strømsnes deltok fra fylkeskrets Oslo. 

 
Hvordan kan vi samhandle mellom fagforening og fylke for å ha en god dialog om saker som er viktig 

for fagforeningen? Hvilke saker er viktig for Fagforbundet Kommunedirektører og andre toppledere.  

 

Vedtak: Fylkeskrets Oslo inviteres til fysisk møte ved en senere anledning. På dette 

møte vil rekruttering være hovedtema.  
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Ny enhetsleder for Yrkesseksjon Kontor og administrasjon  

 

Hege Kristin Traagstad deltok i møtet og ga en kort presentasjon av seg selv og sin 

rolle.  
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Politikk og samfunn ved Sidsel Schade 

Sidsel Schade orienterte om generalistkommuneutvalgets rapport.  

 

Saken diskuteres videre på neste styremøte. 

 

Vedtak: Tas til orientering.  
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Eirin Halvorsen, Forbundsadvokatene  

Eirin kunne ikke stille, men Henriette Sandvik fra administrasjonen orienterte kort 

om relevante saker.  

 

Vedtak: Tas til orientering.  
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Orientering innspill 

Innspill Statsbudsjett 2024 

Innspill Helsepersonellkommisjonens rapport  

 

Vedtak: Tas til orientering 
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Samling september 2023 

Henriette Sandvik fra administrasjonen orienterer om status.  

 

Vedtak: Tas til orientering.  
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Retningslinjer for mediekontakt  

 

Vedtak: Saken utsettes til neste styremøte.  
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Nyhetsbrev 

• Innspill til helsepersonellkommisjonens rapport 

• Innspill til statsbudsjettet 2024 

• Medlemsutvikling 

• Topplederprogrammet  

• Hilsen fra styreleder  

 

Vedtak: Administrasjonen sender ut nyhetsbrev etter godkjenning fra styreleder.  
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Eventuelt 

 

Ingen saker til eventuelt.  

 
 

Med vennlig hilsen  

Svein Skisland  

Styreleder  


